
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 97
Hvad er ministerens holdning til generelt at regulere bestanden af sæler i de
danske farvande ved skydning, og hvor mange sæler mener ministeren, der
skal skydes, før bestanden er på et passende niveau, jf. http://www.dr.dk/
nyheder/regionale/midtvest/venstre-vil-skyde-saeler-holde-bestanden-nede?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2014-15 (2. samling)
MOF Alm.del  Spørgsmål 97
Offentligt


